



香港學界體育聯會

THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田如密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

**Head Office**

Room 203  
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808  
E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

**HK Island & Kin Office**

Room 203  
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808  
E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk  
hikps@hkssf.org.hk

**External Office**

Room 201  
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525  
E-mail: external@hkssf.org.hk

**N. T. Office**

Room 102  
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821  
E-mail: nts@hkssf.org.hk  
ntpsac@hkssf.org.hk

**小學體育比賽暫停至 3 月 31 日**

因應教育局於 2 月 14 日宣布學校將延長暫停面授課堂的安排，小學體育理事會因而決定各項小學體育比賽將暫停至 2022 年 3 月 31 日。

有關比賽及活動之最新安排，本會將繼續密切留意疫情發展，配合政府防疫及抗疫措施而再作決定，並會適時在本會官方網頁公布，敬請留意。

此致

各小學會員學校校長 及 體育科主任

香港學界體育聯會 謹啟

日期：二零二二年二月十六日

---

To: Principal and P.E. Panel of all member primary schools

**Suspension of Primary Schools Sports Competitions until 31 March**

In view of the announcement made by the EDB on 14 February that schools will extend the arrangements on suspension of face-to-face classes, the Primary School Sports Council has therefore decided that all HKSSF primary schools sports competitions will be suspended until 31 March 2022.

The Federation will continue to closely monitor the epidemic development and to cooperate with the Government's anti-epidemic measures before making decisions on competition arrangements, and relevant details will be announced on our official website in due course.

The Hong Kong Schools Sports Federation

Date: 16 February 2022